
· 内置新一代迷宫式宽流道，全程自清洗，进水口带过滤格栅，抗堵塞性能好。

· 采用进口优质硅胶生产膜片，压力补偿效果好；同时稳定性强，使用寿命长。

· 使用100%优质塑料原料和添加剂生产，耐腐蚀，耐老化，抗紫外线强。

· 采用先进生产工艺，制造偏差CV小，确保每个滴头出水均匀。

· 压力补偿效果好， 确保在高低起伏地形也能出水均匀。

· Wide and deep water passageways of labyrinth inside dripper and Continuous

self-flushing improve clogging resistance.

· Diaphragm inside dripper made by excellent silicone gel is good for effect of

pressure compensation and stability with long service life.

· Produced by Good Quality of Raw plastic materials and additive insure

anti-corrosion, anti-UV and anti-aging well.

· Adopting advanced production technology with very low CV, which is sure

that the flowing of each dripper is nearly same.

· Uniform discharges as high efficiency of PC, It is good at irrigation for the

area of undulating terrain.

· 补偿范围1.0-4.0Bar，适用于果树，灌木或园林景观，可替代微喷使用。

· 现有25L/h,40L/h二种流量选择，满足不同灌溉需求。

· 推荐过滤等级: 120目。

· Recommended filtration: 130 micron/ 120 mesh.

· Two flowing rate available, 25L/h and 40L/h to meet different requirement.

· The range of PC is 1.0-4.0bar. Suitable for field irrigation, shrubbery, fruit tree and landscape.
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*备注：货号后B代表Barb,表示出水口为倒刺接头，货号后N代表Nipple, 表示出水口为承插接头

*Note: Item No. with "B" means dripper with Barb outlet connection, "N" mean with Nipple connection.

备注:  离地50cm, 无风条件下测试     Note: Tested in breezeless, 50cm above the ground.

1000 12000 54*35*28

纸箱规格
Carton Size (Cm)

货号
Item No.

规格
Size

每袋数量
Bag Qty (Pc)

每箱数量
Carton Qty (Pc)

大流量压力补偿滴头

PC Bubbler

滴头导水帽
Cap for PC Bubbler

滴头支架
Stake for Bubbler

产品名称
Product Description

25L/h,

Barb/Nipple

42*28*21

40L/h,

Barb/Nipple
1000 12000 54*35*28

Dn5 1000 20000 42*28*21

压力 VS  流量表

Pressure   VS   Flow Rate PCD0240B/N

Dn3*6 1000 4000

流量 Flow Rate (L/h)

1.7

41.3

40.0

40.5

41.0

喷洒直径 (m) 
Spray Diameter

PCD0225B/N

24.5

26.1

26.4

24.9

1.1

工作压力
Working Pressure

(Bar)

1.0

2.0

3.0

4.0

应用范围 Application:

特点 Features: 

大流量管上式压力补偿滴头  On-Line PC Bubblers

技术参数 Technical Data:


